
Beste Aarschottenaar

De N-VA is een partij die dicht bij de 
mensen staat. Ook in Aarschot. Onze 
afdeling bestaat uit gemotiveerde en 
geëngageerde Aarschottenaars die 
allemaal het beste willen voor onze 
stad. Voor úw stad. 

Annick en Stef, onze twee schepenen, 
staan regelmatig in de schijnwerpers. 
Zij kennen hun dossiers door en 
door en leveren mooi werk. Maar 
we mogen onze bestuursleden en 
medewerkers die achter de schermen 
werken niet vergeten. Hun werk is 
minstens even belangrijk. Bij de N-VA 
zijn we collega’s, maar meer dat dat, 
ook vrienden. 

Wilt u ook deel uitmaken van onze 
afdeling of een vergadering bijwonen? 
Wilt u helpen achter de schermen 
of meedenken over het beleid in 
Aarschot? Of heeft u een vraag, 
een suggestie of een idee om van 
Groot-Aarschot een (nog) mooiere 
stad te maken? Geef me een seintje, 
ik luister naar u. En neem regelmatig 
een kijkje op onze website of onze 
Facebookpagina. Zo blijft u op de 
hoogte. 

Tot binnenkort?

Bart Dehaes 
Voorzitter 
bart.dehaes@n-va.be

Twee nieuwe skateparken in Aarschot
U leest het goed. Aarschot krijgt niet één, maar twee nieuwe skateparken. Het gaat om 
de heraanleg van het skatepark op de Klinkersite en de aanleg van een volledig nieuw 
skatepark op de Laaksite. Dubbel plezier voor onze Aarschotse skaters!

De Klinker: skaten voor iedereen
De heraanleg van het bestaande skate-
park aan de Klinker kan snel gaan. We 
zorgen ervoor dat die dit jaar of ten laatste 
in 2024 gerealiseerd wordt. Zo creëren 
we ongeveer 600 vierkante meter veilig 
skateplezier middenin de stad. Het nieuwe 
skatepark aan de Klinker wordt er eentje 
voor iedereen: zowel voor de beginnende 
als voor de gevorderde skater.

De Laaksite: paradijs voor skaters
De plannen voor de Laaksite zijn iets 
uitgebreider. Daar zorgen we voor een 
moderne infrastructuur voor onder andere 
voetbal, basketbal, bmx … en er komt een 
Finse piste en een pumptrack. De proce-
dure voor die aanleg is complexer en duurt 
langer. We voorzien de ingebruikname in 

2025 of 2026. Dat nieuwe skatepark biedt 
ongeveer 750 vierkante meter plezier voor 
de gevorderde skater.

Inspraak Aarschotse jongeren
We willen als kind- en jeugdvriendelijke 
stad jongeren de kans geven om hun 
ideeën voor de aanleg van de nieuwe 
skateparken te delen. Want wie weet er 
best hoe zo’n nieuw skatepark er moet 
uitzien? Juist: de skaters. Voor die 
inspraakmomenten werken we samen 
met vzweetje, een skateorganisatie uit 
Leuven. “Het eerste inspraakmoment was 
heel interessant. Ik ben geen skater en 
ik heb veel bijgeleerd. De jongeren lieten 
duidelijk verstaan dat ze van het nieuwe 
skatepark een echte ontmoetingsplaats 
willen maken. Schitterend toch?”, zegt 
schepen Stef Van Calster.

Het skatepark aan de Klinker ondergaat binnenkort een metamorfose. 
We geven de skaters inspraak in de (her)aanleg van onze skateparken.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Aarschot
N-VA Aarschotwww.n-va.be/aarschotaarschot@n-va.be

MAART 2023, NR. 1    I    V.U.: BART DEHAES, OUDENBOS 112, 3202 AARSCHOT



Aarschot werkt aan veilige schoolomgevingen
Veilige schoolomgevingen is een van de prioriteiten in het beleidsplan. Oplossingen om schoolomgevingen veiliger te maken 
schudden we niet zomaar uit onze mouw. Er bestaan ook geen kant-en-klare oplossingen voor alle schoolomgevingen in 
Vlaanderen. Daarom gingen we vanaf het begin van de legislatuur systematisch te werk om – samen met alle betrokkenen – de 
Aarschotse schoolomgevingen onder de loep te nemen.

Veilig én aantrekkelijk
Ook in dit beleidsdomein is burgerparticipatie onmisbaar. “Daarom legden we 
ons oor te luister bij de scholen en de ouderraden. Hun ideeën en inzichten zijn 
onmisbaar om tot praktisch werkbare oplossingen te komen. Met de maat-
regelen die we nemen willen we de schoolomgeving niet alleen veiliger 
maken, we willen ze ook aantrekkelijker maken om met de fiets, te voet of met 
het openbaar vervoer naar school te komen”, zegt schepen Stef Van Calster. 
Zonder daarbij de auto te verbannen. Want helaas zijn niet alle ouders in de 
mogelijkheid om voor de woon-schoolverplaatsingen de auto thuis te laten.

Participatietraject leidt tot gedragen oplossingen
“Door te overleggen en samen tot oplossingen te komen zorgen we ervoor dat 
de maatregelen die we nemen gedragen zijn en gesteund worden door de 
scholen, de ouders en de schoolgaande jeugd. We proberen nu vorm te geven 
aan een extra dimensie in dat overleg door te onderzoeken hoe we ook de 
kinderen en jongeren zelf aan het woord kunnen laten. Ook zij moeten hun 
zegje kunnen doen. Dat hele traject kan alleen maar slagen dankzij het 
fantastische werk van de betrokken diensten en van mijn collega’s in het 
schepencollege. En dankzij Annick die het traject in gang zette toen zij nog 
bevoegd was voor mobiliteit. Een dikke dankjewel aan alle betrokkenen”, zegt 
Stef Van Calster. “Mocht u ideeën of voorstellen hebben, dan hoor ik 
het graag!”

Nieuwe buslijnen maken Aarschot bereikbaarder 
en aantrekkelijker
In het kader van het plan van de Vlaamse overheid over basisbereikbaarheid vinden we het belangrijk om als stad beter 
bereikbaar te zijn met de bus. Voornamelijk vanuit onze deel- en buurgemeenten. Het resultaat? Er komen twee nieuwe 
busverbindingen die Aarschot-Centrum bereikbaarder en dus aantrekkelijker maken.

U woont in Rillaar en u wil op donderdag met de bus naar de markt in het centrum? Of uw puber heeft op dinsdag een zevende 
lesuur en moet met de bus naar huis? Dan is er goed nieuws. Tegen de zomer komen er twee nieuwe buslijnen. Buslijn 30 verbindt 
Aarschot met Diest en lijn 31 zorgt voor de verbinding Aarschot – Scherpenheuvel-Zichem. Dat maakt het voor jong en oud 
gemakkelijker om onze stad te bereiken of weer thuis te geraken.  

De twee nieuwe buslijnen maken onze stad 
bereikbaarder. En een bereikbare stad is 

een aantrekkelijke stad.

Schepen Stef Van Calster mocht onlangs 
op ROBtv uitleggen hoe N-VA Aarschot 

zorgt voor veilige schoolomgevingen.

aarschot@n-va.be
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Burgerzaken op een rijtje
2022 is voorbij, maar we blikken graag even terug. Op het vlak van burgerzaken was 
2022 een vruchtbaar jaar. Enkele cijfers.

Aarschot is een populaire stad om in te wonen. Sinds 1 januari 2019 nam het aantal 
inwoners toe met bijna 800 personen. Op 1 januari 2023 telde onze stad 30.891 inwoners. 
Dat zijn er 271 meer dan begin 2022. De kaap van 31.000 Aarschottenaars komt dichtbij. 
In onze stad wonen mensen van maar liefst 94 verschillende nationaliteiten. 

In 2022 werden 274 nieuwe Aarschottenaars geboren: 139 meisjes en 135 jongens. 
De populairste namen zijn Lio en Elisabeth voor meisjes en Louis voor jongens. 

Er waren vorig jaar 138 koppels die elkaar het ja-woord gaven. Dat zijn 48 huwelijken 
meer dan in 2021. Veel koppels stelden in 2020 of 2021 hun huwelijk uit omwille van de 
pandemie. Tijdens de zomer van 2022 was er een topdag met 6 huwelijken! 

We mogen ook onze jubilarissen niet vergeten. Vijf koppels vierden 70 jaar huwelijk
(platina), 20 koppels waren in 2022 65 jaar getrouwd (briljant), 55 koppels 60 jaar 
(diamant) en 93 koppels vierden 50 jaar huwelijksgeluk (goud).

Wist u dat …
... de dienst burgerzaken in Aarschot helemaal mee is met de digitalisering? Sinds kort kan u 

documenten – die u vroeger bij de dienst burgerzaken moest aanvragen en ophalen – verkrijgen via uw 
burgerprofiel. Met één muisklik en vanuit uw luie zetel. Dat is gemakkelijk voor wie bijvoorbeeld een attest 
van gezinssamenstelling of een geboorteakte nodig heeft. Het gevraagde document zit meestal al binnen 
enkele dagen in uw mailbox. U kan uiteraard voor die documenten nog steeds terecht op het stadhuis, welis-
waar op afspraak. Annick Geyskens, onze schepen van Burgerzaken, testte het uit en zag dat het goed is! 

... trouwen op zaterdag in Aarschot sinds 2020 goedkoper geworden is? De prijs werd meer dan 
gehalveerd. Dat was een belofte van schepen Annick Geyskens aan het begin van de legislatuur. Voor 150 
euro krijgt u een mooie plechtigheid van net geen half uur in een idyllisch kader. In de zomer vinden de 
meeste huwelijksplechtigheden plaats in de kiosk in het stadspark. 

... het weer bijna kattentijd is? En wist u dat een niet-gesteriliseerde kat gemiddeld vier kittens werpt? En 
dat die op hun beurt na zes maanden elk verantwoordelijk zijn voor vier kleine katjes? Onze schepen van 
Dierenwelzijn, Annick Geyskens, vraagt daarom aan alle Aarschottenaars om alert te zijn voor zwerfkatten. 
Wanneer u een zwerfkat opmerkt (met of zonder kittens) kan u bij de milieudienst tegen een waarborg een 
vangkooi aanvragen. Onze stad werkt samen met enkele dierenartsen voor de sterilisatie/castratie van de 
katten en voorziet daarvoor de nodige financiële middelen. Als u het zelf niet ziet zitten om de kat(ten) te 
vangen en naar de dierenarts te brengen, neemt de milieudienst contact op met een organisatie die de katten 
komt vangen en ze laat steriliseren/castreren. Indien mogelijk socialiseren zij ook de kittens om ze daarna 
aan te bieden ter adoptie. Dus ook hier het motto: don’t shop, adopt! 

... Vlaams minister van Dierenwelzijn Ben Weyts sinds 1 september 2014 een verplichte sterilisatie en chipping voor elke kat 
invoerde? En dat het verboden is om als particulier te kweken met je kat.  

... we op 18 februari in Aarschot deelnamen aan 
de actie STIP IT van Kentnet én we het record 
verbraken van langste stippenlijn? We maakten 
langs de Demer de langste stippenlijn van 
Vlaanderen en dat ging niet onopgemerkt voorbij. 
De VRT en alle boegbeelden van de STIP IT
campagne waren aanwezig. Aarschot zegt neen 
aan pesten! 

Ik heet alle nieuwe inwoners van harte

welkom. En proficiat aan de jonge

ouders, veel geluk aan de pasgehuwden

en uiteraard nog vele mooie jaren

samen aan alle jubilarissen!”

Annick Geyskens
Schepen van Burgerlijke Stand

www.n-va.be/aarschot
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


